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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vásárolt-e a külügy a kétes minőségű maszkokból?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kínai  Ouleok  (Tangshan)  Technology  Co.  Ltd.  védőmaszknak  nevezett  termékéről  egyetlen,
komolynak tekinthető szervezet sem rögzítette, hogy megfelel azoknak a minőségi jellemzőknek,
amiket a gyártója állít róla. Amerikai, kanadai és német vizsgálatok viszont olyan eredményekre
jutottak,  hogy  azok  alapján  nem  is  nevezték  védőeszköznek  a  terméket,  amelyet  FFP2  szintű
maszknak állították be, de nem megfelelő a részecskeszűrése és minden alap nélkül szerepel rajta a
CE minősítés.

Ebből a termékből milliós tételre szerződött Gyömrői-Sarok Projekt Kft. beszállító céggel az ön
által vezette külügyminisztérium, hogy szerezzen be egészen pontosan 7,8 millió maszkot ebből a
típusból.  A külügy által  közölt  szerződések  listájából  kiderül  továbbá  az  is,  hogy összesen  12
milliárd forintot fizettek a Gyömrői Sarok Projekt Kft-nek egészségügyi eszközök beszerzéséért.

A külügyminisztérium mai közlése szerint végül nem történt meg a maszkok beszerzése, az Ouleok
típusú maszkból annak ellenére nem vásárolt a kormány, hogy a Gyömrői Sarok Projekt Kft.-vel
történt  legutolsó szerződésmódosítás  szerint  is  be kellett  szereznie a beszállító  cégnek ezeket  a
maszkokat.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, adja meg részletes bontásban, hogy a Gyömrői Sarok Projekt Kft. milyen egészségügyi
eszközöket szerzett be 12 milliárd forint értékben! Kérem, adja meg azt is, hogy ezek milyen típusú
eszközök voltak, milyen darabszámon és milyen darabáron.

Kérem, válaszoljon arra is, hogy amennyiben nem került sor az említett védőmaszk beszerzésére,
úgy miért nem? A szerződés miért nem került módosításra és miért nem került belőle elhagyásra ez



a tétel?

Tisztelettel várom válaszát!
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